
Kære René Christensen, formand for Miljø- og Fødevareudvalget 
 
Vi vil gerne fra Vejle kommunes side takke for et spændende og udbytterigt foretræde for Miljø- og 
Fødevareudvalget den 13. januar 2016 om vores arbejde med en Erhvervs- og udviklingsstrategi for Vejle 
Ådal og Vejle Fjord. 
 
Såfremt medlemmerne i Miljø- og Fødevareudvalget har flere spørgsmål til vores arbejde, så vil vi meget 
gerne besvare på dem. I må gerne sende spørgsmål direkte til mig.  
 
Som vi nævnte, vil vi gerne invitere Miljø- og Fødevareudvalget på besøg i vores skønne område og møde 
nogle af de lodsejere, som har deltaget i arbejdet og fortælle om vores tilgang til at udvikle i samarbejde 
med lodsejere. Vi vil derfor tillade os, at kontakte Udvalgets sekretariat i nærmeste fremtid for at drøfte 
muligheder herfor. 
 
Endelig kan jeg oplyse, at Erhvervs- og udviklingsstrategien for Vejle Ådal og Vejle Fjord blev vedtaget af 
Vejle Byråd den 27. januar 2016. 
 

Venlig hilsen 
Klaus Enevoldsen  

Afdelingsleder| Natur og friluftsliv 
Teknik & Miljø | Kirketorvet 22, 7100 Vejle 
T: 76 81 24 60 | M: 20 43 51 30 | E: Klaen@vejle.dk 
 

 
 

Miljø- og Fødevareudvalget 2015-16
MOF Alm.del  Bilag 296
Offentligt

mailto:klaen@vejle.dk

